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Odpowiadajqc na interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie likwidacji linii nr 6 i zastqpienie

polqczenia z wojew6dzkim szpitalem specjalistycznym popnez reaktywacjg linii nr 5 uwzglgdniajqc

trasg: Wgglowa, Kaliska, Obwodowa, Wieniecka upzejmie informujq,2e w zwiqzku z bardzo slabymi

wynikami eksploatacylnymi linii nr 5 i nr 11 podjqtem decyzjg o likwidacli tinii 5 popzez jej potqczenie

z lini4'1'l i utwozeniu linii nr 6.

Zadaniem linii nr 6 jest ulatwienie dojazdu uczniom do szkoly Muzycznej, poprawa dostqpnosci

komunikacii miejskiej dla mieszkaric6w rejonu Wiejska - Kolska i pacjent6w Poradni Rehabilitacyynel

pzy ulicy Zeromskiego oraz zwigkszenie czqstotliwo6ci polEczei na kierunku Wojew6dzki Szpital

Specjalistyczny z osiedli Poludnie i Sr6dmie6cie,

Jednoczesnie informujg, 2e wychodzqc na pzeciw oczekiwaniom mieszkaricow zlecilem

badania potoku pasa2erskiego, kt6re jestjednq z podstawowych metod oceny efektywnosci rozklad6w

jazdy, pzebiegu tras iwykotzystania taboru w transporcie miejskim. Je2eli analizy wynik6w wyka2q

znikome zainteresowane pzejazdami autobusami ww. linii obecnym ukladzie, w6wczas rozwaze

mo2liwo$i zmiany aktualnie obowiqzujEcej trasy.
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1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr.

2, Biuro Rady Miasta.
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